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Zmiany w Parku Zdrojowym
Rada Miejska w Rabce-Zdroju uchwaliła zmiany w regulaminie korzystania z Parku Zdrojowego
oraz Placu zabaw w Parku Zdrojowym. Główna zmiana to wprowadzenie strefy wyłącznego
ruchu pieszych. W strefie tej obowiązuje zakaz jazdy wszelkimi pojazdami. Strefa obejmuje
duży plac zabaw, rejon tężni solankowej, deptak od kawiarni Parkowej do pomnika papieża
Jana Pawła II i jest zamknięta pomiędzy ulicą Orkana, Aleją Jordana i drogą dojazdową do
"Diabetologii". Porządku i przestrzegania zakazu będą pilnować tam Strażnicy Miejscy. Strefa
wyłącznego ruchu pieszych została wprowadzona w związku z uwagami mieszkańców i
radnych, dotyczącymi poruszania się po Parku Zdrojowym pojazdów uciążliwych dla innych
użytkowników parku.

Droga na Obidową gotowa
Dobiegła końca przebudowa drogi gminnej Rdzawka-Obidowa. W ostatnich dniach drogowcy
wylali asfalt do samej góry, aż do skrzyżowania z zakopianką koło stacji paliw. Dzięki temu
droga Rdzawka-Obidowa na górnym odcinku zmieniła starą, dziurawą nawierzchnię na nową.
Dodatkowo, w ramach inwestycji zleconej przez Urząd Miejski w Rabce-Zdroju, wykonana
została odbudowa rowu, powstały odcinki chodnika i pobocza. Zadanie obejmuje też montaż
elementów bezpieczeństwa, oświetlenie przejścia dla pieszych i oznakowanie. Przypomnijmy, iż
generalnym wykonawcą inwestycji była firma STRABAG Infrastruktura Południe Sp. z o.o. z
Wrocławia, której oferta była najkorzystniejsza pod względem finansowym i gwarancyjnym.
Koszt robót wyniósł 1 489 617,17 zł brutto.

O ochronie powietrza w Rabce-Zdroju
W Rabce-Zdroju gościła ekipa Telewizji Kraków, która na zlecenie Urzędu Marszałkowskiego w
Krakowie, ze środków Unii Europejskiej, realizuje program pod nazwą "Czyste powietrze w
Małopolsce". Rabka-Zdrój została zaproszona do tego projektu, ponieważ jest liderem
programu LIFE. Program ma na celu ukazanie tego, co już dziś zostało w sprawie poprawy
jakości powietrza zrobione w Małopolsce, jakie działania - samorządy, wspólnoty
mieszkaniowe, osoby prywatne - już poczyniły w tej sprawie. Program opowiada też o tym, jakie
są plany na przyszłość. W Rabce-Zdroju pokazane zostały obiekty, które przeszły
termomodernizację oraz modernizację kotłowni – wśród nich m.in. Amfiteatr Miejski, kino
Śnieżka, dworzec PKP, szkoły, budynki spółdzielni czy obiekty sanatoryjne. Przedstawiciele
miasta informowali też, że obecnie ankietowani są wszyscy mieszkańcy pod kątem
inwentaryzacji źródeł niskiej emisji, co pomoże stworzyć plan ochrony powietrza dla
Rabki-Zdroju. Program ma również na celu promocję Rabki-Zdroju, jako miejsca, w którym
chroni się czyste powietrze i które posiada leczniczy mikroklimat.

Po zdrowie do Parku Zdrojowego
W rabczańskim Parku Zdrojowym, tuż obok dużego placu zabaw, powstał kolejny teren z
urządzeniami do ćwiczeń. Ci, którzy chcą zadbać o swoje zdrowie, mogą skorzystać między
innymi z biegacza, wioślarza, roweru, jeźdźca, narciarza podwójnego, drążka uniwersalnego,
poręczy N/prostownika pleców, poręczy/drabinki, wahadła czy steppera. Do korzystania z nich
zapraszamy mieszkańców i kuracjuszy. Koszt urządzeń, które zostały zamontowane na
zlecenie Urzędu Miejskiego w Rabce-Zdroju, to 39 tys. zł. Dodajmy, iż w ramach inwestycji
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powstał chodnik łączący plac zabaw z główną alejką w stronę placu „Pod Grzybkiem”.

Burmistrz z absolutorium
Burmistrz Rabki-Zdroju Ewa Przybyło otrzymała od Rady Miejskiej absolutorium z tytułu
wykonania ubiegłorocznego budżetu. Radni potwierdzili w głosowaniu, że działała prawidłowo,
gospodarnie i zgodnie z wolą Rady. Za udzieleniem jej absolutorium było 10 z 14 radnych
biorących udział w głosowaniu podczas sesji Rady Miejskiej. Przedstawione przez burmistrz
sprawozdanie finansowe za rok 2014 zostało wcześniej pozytywnie zaopiniowane przez
Regionalną Izbę Obrachunkową i Komisję Rewizyjną, która zawnioskowała o udzielenie Ewie
Przybyło absolutorium. Dodajmy, że dochody miasta wyniosły w ub.r.  49 304 635,74 zł i zostały
zrealizowane na poziomie 100,33 % w stosunku do planu, natomiast wydatki wyniosły 49 514
992,48 zł, a ich wykonanie osiągnęło poziom 95,52 % . Jeszcze przed głosowaniem burmistrz
przedstawiła radnym sprawozdanie z wykonania ubiegłorocznego budżetu, w którym
szczegółowo zaprezentowała strukturę dochodów i wydatków gminy.
Burmistrz Ewa Przybyło podziękowała też radnym i współpracownikom za wspólną pracę na
rzecz miasta i gminy.
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